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Abstract (en)
A roller socket for a rubber-covered roller (5) of a printing machine, having an adjustment possibility of the axis (4) of the rubber-covered roller (5), is
described. For this purpose, the roller bearings of the rubber-covered roller are lowered gently into the roller socket via a support edge of a support
dish (1) of the roller socket with the aid of a pivotable clamping ring (2), thus ruling out damage to the ball bearing of the roller bearing. <IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird ein Walzenschloß für eine Gummiwalze (5) einer Druckmaschine mit Verstellmöglichkeit der Achse (4) der Gummiwalze (5).
Die Walzenlager der Gummiwalze werden zu diesem Zweck über eine Abstützkante einer Stützschale (1) des Walzenschlosses mit Hilfe eines
verschwenkbaren Klemmrings (2) in das Walzenschloß sanft abgesenkt, wobei Beschädigungen des Kugellagers des Walzenlagers ausgeschlossen
sind. <IMAGE>
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